

Cover Front Cover Back



رسالة من الرئيس التنفيذي:

مند. مند تأسيسها في عام 2002 ، سعت KT Group ، بنزاهة لا هوادة فيها وتحت شعار "منتجات أفضل ، خدمات أفضل" ، لإنشاء منتجات وخدمات تقدم قيمة لعملائنا.

تركز شركة الخطاب KT Group على الاستفادة من نقاط قوتها في إنتاج الزبوت وتعبئتها لتعزيز الإنتاج الوطني في العراق لتغيير حياتنا وأعمالنا للأفضل ، وتقديم الحلول للمجتمع للتقدم إقليمياً وعالمياً. التوضيعة عن المحرون تصغير لحق عن عنها في المجتمع تعمل شركة الخطائم KT Group أو المسكل تشاركي والارتقاء في البنية التي الد غلى عنوا في المجتمع تعمل شركة الخطاب KT Group مدف المجموعة هو إنشاء القيم وهو الأساس لكيفية تعامل شركة الخطاب KT Group بأكملها. هدف المجموعة هو إنشاء القيم الإنتاجية والتنموية لتعزيز عالم أكثر استدامة حيث الجميع لديه فرصة للوصول إلى إمكاناتهم الكاملة.

يتسم كل واحد منا في شركة الخطاب KT Group بروح من المساعدة الذاتية ، لتقديم قيم جديدة المصلحة الآخرين.

نتطلع إلى دعمكم ورعايتكم بشكل مستمر



من نحن:

تأسست شركة الخطاب للتجارة العامة خ.م.م في عام 1988 كشركة عائلية صغيرة ، وهي الآن واحدة من أُعبر موردي الإطارات والبطاريات والعجلات ومواد التشحيم عالية الجودة. وهو موصى به بشدة لتزييت بعر سوراتي بتصراح والمحينة دات الطاقة العالية والشخانات الطغيرة والشخانات الطغيرة الشركة معشاة تخزين ضحمة خاصة بها ، وسواء كانت الإطارات أو البطاريات أو إطارات العجلات أو ماركات زيوت التشحيم المشهورة ، فنحن نعمل أيضًا مع النفط الخام ، بالإضافة إلى فندق بيلا روما وسلسلة مطاعم بيلا روماً، شركة خُطاب مكرسة للغاية وملتزمة بتقديم خدمة ممتازة لجميع عملائها المنتشرين في جميع أنحاء العراق، تضمن شركة الخطاب ، من خلال شبكتها القوية من المكاتب والوكلاء ، الإمدادات في الوقت المناسب والدعم الفني الممتاز لجميع العملاء الكرام.























Message from the CEO:

Since its foundation in 2002, KT Group, with uncompromising integrity and under the motto of "Better Products, Better Services", has strived to create products and services that deliver value to our customers.

Al-Khatab KT Group focuses on leveraging its strengths in the production and packaging of oils to enhance national production in Iraq to change our lives and our business for the better, and to provide solutions to society for regional and global progress. And upgrading the infrastructure that is indispensable in society. The KT Group's way of operating, a joint business method that forms the basis for how the entire KT Group deals with, the group's goal is to create productive and developmental values to promote a more sustainable world where everyone has the opportunity to reach their full potential.

Each of us at KT Group has a self-help spirit to bring new values to society and clients by striving to fulfill their expectations and understand their issues. This is in line with our commitment to contribute to achieving the goals of sustainable national production by enhancing our engagement with all other stakeholders.

We look forward to your continued support and patronage



About us:

" Khatab General Trading LLC was founded in 1988 as a small family business, and now it's one of the biggest suppliers of high quality tires, batteries, wheels and lubricants, which is highly recommended for the lubrication of most modern high powered cars, vans, and light trucks. The company has its own vast storage facility and whether it be tires or batteries or wheels rim or their well renowned tacility and whether it be tires or batteries or wheels rim or their weil renowned lubricant brands, we are also working with crude oil. Plus Bella Roma Hotel and Series of Bella Roma Restaurants, Khatab company is very much dedicated and committed to providing excellent services to all their clients who are spread throughout Iraq. Khatab Company, through their strong network of offices and agents, ensure timely supplies and excellent technical support to all valued















